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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 181 stillet af Folketingets Miljø- 

og Planlægningsudvalg. 

 

Spørgsmål: 

 

” Hvad kan ministeren oplyse om erfaringerne på Hillerød Amtssygehus og i 

Tivoli?” 

 

Svar: 

 

Både på Hillerød Sygehus og i Tivoli i København er der opsat rottespærrer. 

Såvidt Miljøstyrelsen er orienteret, har rottespærrerne fungeret efter hensig-

ten, idet der hverken er konstateret rotter de pågældende steder eller regi-

streret afløbstekniske problemer i ledningsnettet efter installering af rotte-

spærrerne.” 
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